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Abstract (en)
In a refrigerator or deepfreezer comprising a door which has a handle and is articulated on a wall of the cabinet body and which is equipped, at its
inner edge region, with a peripheral seal which comes to bear on the front face of the side walls and the top and bottom walls of the cabinet body,
the door is subjected to an increased closing pressure after its closure by moisture freezing out. To be able to open the door without great effort, the
handle (23) consists of the longer arm of a double-armed lever (12) which is pivotably mounted on the edge region of the opening side of the door,
the shorter arm (22) of which is supported directly or via a transmission member (15) on the front face (19) of the side wall. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Kühl- oder Gefrierschrank mit einer einen Handgriff aufweisenden, an einer Wand des Schrankkörpers angelenkten Tür, die an ihrem
inneren Randbereich mit einer umlaufenden, sich an die Stirnseite der Seitenwände und der Decken- und Bodenwände des Schrankkörpers
anlegenden Dichtung versehen ist, unterliegt die Tür nach ihrem Schließen durch Ausfrieren von Feuchtigkeit einem erhöhten Schließdruck. Um
die Tür ohne große Kraftanstrengung öffnen zu können, besteht der Handgriff (23) aus dem längeren Arm eines am Randbereich der Öffnungsseite
der Tür schwenkbar gelagerten, zweiarmigen Hebels (12), dessen kürzerer Arm (22) sich unmittelbar oder über ein Übertragungsglied (15) auf der
Stirnseite (19) der Seitenwand abstützt. <IMAGE>
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